
Foment es compromet a accelerar l'enlla� de la variant d'Olot

En Bas ha creat una comissi� per seguir la nova carretera d'Olot, les

Preses i la Vall d'en Bas

El Ministeri de Foment [http://www.diaridegirona.cat/tags/ministeri-de-foment.html] ahir va prendre comprom�s de

paraula per a la soluci� de l'enlla� entre la futuravariant d'Olot

[http://www.diaridegirona.cat/tags/variant-d-olot.html] i la N-260 entre Ripoll i Figueres.

Aix� ho va explicar l'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas

[http://www.diaridegirona.cat/tags/josep-maria-corominas.html] (PDeCAT), poc despr�s d'arribar de la reuni� que

van mantenir ahir a Madrid ell i el secretari general de Mobilitat de la Generalitat, Ricard Font, amb el secretari

general d'Infraestructures del Ministeri de Foment, Manuel Ni�o.

Des del 25 de gener del 2017, Corominas no havia visitat el Ministeri de Foment per causa del proc�s sobiranista.

L'alcalde va explicar que l'entrevista d'ahir va ser molt cordial. Va opinar: ÇPerqu� al capdavall, m�s enll� dels

conf lictes pol�tics,les administracions han de distribuir els impostos dels contribuentsÈ.

L'alcalde va assegurar que el Ministeri de Foment s'ha comprom�s a deixar la seva par t de l'obra a la

Generalitat,per tal que hi hagi una sola responsabilitat en les obres de la variant.

Corominas va presentar al Ministeri de Foment una proposta feta per una enginyeria contractada per

l'Ajuntament d'Olot [http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-d-olot.html]. La f inalitat de l'ofer ta �s evitar

mol�sties i impacte ambiental a la zona de l'Hostal del Sol, on hi ha un grup opositor a la variant.

Es tracta d'una soluci� situada entre la proposta del Ministeri de desdoblar l'actual viaducte i la de fer un t�nel

per darrera la muntanya que compta amb el supor t dels ve�ns.

La soluci� Corominas, un cop feta, no requerir� un manteniment superior al d'una altra carretera.

Pel que fa al tram de l'Hostal del Sol f ins a Codella, que dep�n de la Generalitat, l'alcalde ha informat que ja t�



tots els permisos atorgats.

Sobre la base, d'una soluci� d'una l'enlla� amb la N-260 i del fet que el projecte constructiu de la par t m�s

impor tant est� pr�cticament acabat, Corominas va indicar que a f inals del 2019 podria haver-hi m�quines que

adeq�essin els terrenys destinats a la carretera la variant d'Olot, les Preses i la Vall d'en Bas.

La uni� entre la variant d'Olot i l'enlla� amb els t�nels de Bracons per les Preses i la Vall d'en Bas�s la par t m�s

verda del projecte. Ara, la Generalitat treballa en un estudi informatiu d'impacte ambiental que encara no s'ha

publicat.

L'Ajuntament de la Vall d'en Bas [http://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-la-vall-d-en-bas.html] ha creat

una comissi� de seguiment del proc�s i mant� el comprom�s de consensuar el m�xim possible. De moment,

nom�s s'ha concretat que ha de ser d'un sol carril per banda.
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